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Betreft: Schriftelijke vragen over niet-functionerende verkeerscamera’s in Maastricht 

 

Geacht college, 

 

Naar aanleiding van een recent incident en berichten die wij hierover hebben ontvangen, alsmede 

het feit dat ons ter ore is gekomen dat bij het onderzoek naar een ernstig voorval – waarbij een 

explosief in een geparkeerde auto zou zijn gegooid – is gebleken dat een aantal verkeerscamera’s in 

Maastricht niet functioneerde of niet naar behoren werkte, richten wij ons tot u met de volgende 

vragen. 

1. Bent u bekend met het feit dat een deel van de verkeerscamera’s in Maastricht niet functioneert 

of storingen vertoont? 

2. Kunt u toelichten hoe het mogelijk is dat dergelijke essentiële voorzieningen buiten werking zijn, 

zeker gelet op hun belang voor de openbare orde en veiligheid? 

3. Is bekend om hoeveel camera’s het gaat en op welke locaties dit speelt? 

4. Wordt er op dit moment onderzoek gedaan naar de oorzaak van de storingen? 

5. Welke stappen worden ondernomen om de defecte camera’s zo spoedig mogelijk te herstellen 

of te vervangen? 

6. In hoeverre speelt het functioneren van verkeerscamera’s een rol in de opsporing van daders bij 

incidenten zoals autobranden, die helaas met enige regelmaat in Maastricht voorkomen? 

7. Is er een structurele aanpak of plan om het cameratoezicht in de stad te verbeteren en 

betrouwbaarder te maken? 

Wij zijn van mening dat goed functionerende verkeerscamera’s een belangrijke bijdrage leveren aan 
de veiligheid van inwoners én aan het oplossen van strafbare feiten. Wij hopen daarom op een 
spoedige oplossing en heldere communicatie richting de inwoners over dit onderwerp. 
 

 

Met vriendelijke groet,   

Jos Gorren, fractievoorzitter Sociaal Actieve Burgerpartij 

 


